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ZAPISNIK 
SA 29. SJEDNICE VMO 

 
29. sjednica VMO Zamet, održana je u utorak 11. srpnja  2017. godine,  s početkom u 19,00 sati u 
prostorijama MO Zamet, Trg riječkih olimpijaca 3, Rijeka.     
 
Nazočni: 

- Dino Jardas, član Vijeća  
- Milan Klobučar, član Vijeća 
- Nikica Lenac, član VMO  
- Astrid Massari, član Vijeća  

      - Ivica Prtenjača, predsjednik VMO 
      - Boris Scutari, zamjenik predsjednika Vijeća 

- Vojmir Turak, član Vijeća  
- Marija Cuculić, tajnica MO     
 

Sjednici nisu bili nazočni:  
 
  Zapisnik sa 28. sjednice usvojen je jednoglasno. 
   
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Ivica Prtenjača i pozdravio nazočne te predložio sljedeći 
 
DNEVNI RED 

1. Komunalna problematika  
2. Realizacija Programa „proljeće na Zametu“ 
3. Razno 

 
Dnevni red je  jednoglasno usvojen.  
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivica Prtenjača  upoznao je nazočne s dospjelim podnescima građana vezano 
uz komunalne probleme: 
 
1/1 Rukovoditelj  Sektora prometa, Rijeka prometa zatražio je očitovanje Vijeća MO vezano uz upit 
gospodina Antona Krpana u pogledu uređenja Ulice Ivana Zavidića.  

 
Zaključak:  
 Vijeću MO Zamet je poznat problem stanja kolnika u Ulici Ivana Zavidića ali za sanaciju istog 
potrebna su znatna materijalna sredstva. Upoznato je  i s problemom prometa vozila i pješaka 
zbog nepropisno parkiranih vozila na nogostupu i cesti, suženog kolnika. Postavljanjem stupića na 
nogostup radi zaštite pješaka nije dalo rezultata.  
Vijeće je mišljenja da je i problem  pomanjkanje parkirnih mjesta ne samo u toj ulici već na širem 
području Zameta, zbog sve veće izgradnje više stambenih objekata. Taj  problem treba rješavati 
na razini urbanističkih planova Grada i razvojnih projekata Grada.  Za nepropisno parkirana vozila 
nadležne su službe Prometne policije, Prometnog redarstva. 
 
1/2 

- Ane Kruljac ovlašteni predstavnik stanara zgrade Braće Fućak 4 traži uklanjanja prometnog 
znaka  

- Gordana Lisca Ivana Ćikovića Belog 18 traži uklanjanja vibracionih traka uz pješački 



 

  

prijelaz, 
- Vedrana Belančića,  ovlašteni predstavnik stanara zgrade Zametska 96 traži  rješavanja 

parkirnih mjesta uz zgradu 
- Jan Božić, Bože Vidasa 29 uputio je zamolbu za izmjenu voznog reda Linije 2A u ljetnom 

razdoblju 
 

Zaključak: Vijeće MO Zamet je podržalo zahtjeve i nije posebno raspravljalo s obzirom da se radi 
o podnescima koji su u nadležnosti rješavanja stručnih službi Grada te ih treba njima uputiti  na 
daljnje postupanje. 

 
AD 2   
Predsjednik VMO dao je izvještaj o provedenim programskim  aktivnostima „proljeće na Zametu“ 
koje se održalo od 29. svibnja do 11. lipnja. Održano je : Izložba radova „Zeleno volim te zeleno“, 
Matice umirovljenika nastalih u radionicama „Korak po korak“, Program Kluba starijih osoba Zamet 
(glazbeno scenski), mjerenje tlaka i razine šećera u suradnji s GD Crvenog križa Rijeka, kreativna 
radionica za djecu i odrasle (izrada cvijeća od starog papira), obilježen je Dan OŠ Zamet, 
demonstracija karatea ( Karate kluba Zamet)  na trgu ispred MO, program „Vježbanjem do 
zdravlja“  na trgu i MM dvorani koju je vodio Simo namijenjenu srednjoj i starijoj  populaciji građana 
te natjecanje u boćanju i kartanju na jogu BK Zamet i prostorijama SD Zamet 
 
Zaključak: Vijeće MO Zamet primilo je  na znanje informaciju. 
 
 
AD 3 Razno: 
Nazočni su upoznati: 
3/1 Da se nastavljaju radovi na izgradnji dječjeg igrališta  u Ulici Mirka Jengića 
3/2 Boris Scutari je istako da su građani nezadovoljni održavanjem zelenih površina. 
3/3 Na narednoj sjednici u rujnu treba razmišljati o pripremi  programskih aktivnosti za 2018. 
godinu, posebno o organiziranju turnira  u boćanju i kartanju 
3-4 Predsjednik VMO Ivica Prtenjača je napomenuo da nema povratnih informacija KD Autotrolej i 
OGU za komunalni sustav vezano uz prijedloge građana o izmjeni i dopuni voznog reda autobusne 
linije 2 A.  
 
Zaključak: Vijeće MO Zamet prima na znanje informacije. 
 
3/5  Zaključak: Vijeće MO Zamet jednoglasno je predložilo da se iz sredstava za rad VMO odobre 
sredstva u iznosu oko 200,00 kn za nabavku medalja za najuspješnije učesnike  turnira u boćanju 
povodom Dana pobjede i Domovinske zahvalnosti koji će se održati u kolovozu. 

 
Sjednica je završila u  21,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
                      
Zapisničar  Predsjednik VMO Zamet: 

  Marija Cuculić                                                                Ivica Prtenjača 
 

 


